
Fra: Atle Soereide <atsoerei@online.no> 
Sendt: 10. mars 2015 10:04 
Til: Eirik Utne 
Emne: Kommentar til søknad Meland Paintball 
 
Hei, på medlemstallet la jeg inn 25 personer. Dette er det meste vi har vært på spilling på Flatøy i 2014. 
 
Siden vi startet opp Facebook siden, har det vært flere spillere innom de ulike gangene, så antallet er 
større enn 25.  
 
MVH Atle Søreide 


